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PROTOKÓŁ Z DNIA 04.04.2025 
Z OBRAD NADZWYCZAJNEGO WALNEGO ZEBRANIA  

CZŁONKÓW KLUBU ŻEGLARSKIEGO SZTORM BARLINEK   
W BARLINKU 

 
Nadzwyczajne Walne zebranie Członków Klubu Żeglarskiego SZTORM Barlinek zostało 

zwołane przez Komisję Rewizyjną na podstawie uchwały 3/2025 Komisji Rewizyjnej  
Miejsce zebrania: sala konferencyjna przy Stadionie Miejskim w Barlinku, ul. Sportowa 2  

Termin: godz. 17.00 
W przypadku braku kworum w I terminie, II termin ustalony został na godz. 17.15 
 
1. Rozpoczęcie Zebrania  

W związku z brakiem kworum w pierwszym terminie obrady rozpoczęte zostały w 
terminie drugim o godz. 17.15.  
W obradach uczestniczyło 40 osób osobiście bądź przez pełnomocnika. Lista obecności 
wraz z pełnomocnictwami stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

2. Otwarcie Zebrania 
Otwarcia zebrania oraz przywitania uczestników spotkania dokonał członek Komisji 
Rewizyjnej kol. Stanisław Skowron. Odczytał on również proponowany porządek 
obrad zakładający w pierwszej kolejności wybór Prezydium Zebrania tj. 
Przewodniczącego oraz Protokolanta.  

3. Powołanie Prezydium Zebrania 
W toku dyskusji nad wyborem Prezydium Zebrania zaproponowane zostały 
następujące kandydatury: 
- kol. Patryk Wojtysiak - Przewodniczący Zebrania, 
- kol. Andrzej Cegielnik – Protokolant Zebrania  
W związku z brakiem innych kandydatur przystąpiono do głosowania na całą listę. 
Zarządzone zostało głosowanie jawne. Ze względu na oczywistą większość głosów „za” 
odstąpiono od ich zliczania. 

4. Powołanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
W toku dyskusji nad kandydaturami do Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej zgłoszone 
zostały następujące kandydatury: 
- Magdalena Prus 
- Tamara Wojtysiak 
- Filip Hawryluk 
W związku z brakiem innych kandydatur przystąpiono do głosowania na całą listę. 
Zarządzone zostało głosowanie jawne. Ze względu na oczywistą większość głosów „za” 
odstąpiono od ich zliczania. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
W toku dyskusji nad kandydaturami do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszone zostały 
następujące kandydatury: 
- Mariusz Mikołajczyk  
- Magdalena Bakalarczyk-Wilk  
- Jacek Kmieć  
W związku z brakiem innych kandydatur przystąpiono do głosowania na całą listę. 
Zarządzone zostało głosowanie jawne. Ze względu na oczywistą większość głosów „za” 
odstąpiono od ich zliczania. 

6. Stwierdzenie prawomocności Zebrania 
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Po weryfikacji dostarczonych pełnomocnictw oraz zliczeniu ilości obecnych na 
zebraniu Komisja Mandatowo-Skrutacyjna stwierdziła, że Walne Zebranie jest 
prawomocne i jest władne do podejmowania uchwał.     

7. Zatwierdzenie porządku obrad 
Przewodniczący Zebrania odczytał proponowany porządek obrad (załącznik nr 2) i 
zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym porządek obrad 
został przyjęty.       

8. Stwierdzenie braku Zarządu Klubu  
W związku ze złożonymi wcześniej rezygnacjami w pracach Zarządu Klubu przez 
Sekretarza i Skarbnika Klubu wywiązała się dyskusja czy Zarząd w składzie 2 
osobowym może funkcjonować, czy też w oparciu o zapisy Statutu minimalny skład 
Zarządu to 3 osoby. Obie rezygnacje złożone zostały na wcześniejszych posiedzeniach 
Zarządu. Zdaniem członka Komisji Rewizyjnej kol. Mariusza Mikołajczyka Zarządu w 
składzie 2 osobowym nie ma.  
Temat legalności funkcjonowania Zarządu poddany został pod głosowanie. W 
głosowaniu jawnym 31 głosami na 39 oddanych głosów zebrani zdecydowali, że 
obecnie zarządu nie ma.  
W konsekwencji tego głosowania dotychczasowi członkowie Zarządu tj. Komandor 
oraz Wice Komandor złożyli pisemne rezygnacje z zajmowanych funkcji. Rezygnacje te 
zostały złożone z dniem 04.04.2025 r. (załącznik nr 3.1 i 3.2)  
Dodatkowo dotychczasowa Komandor kol. Beata Rzewuska-Ciesielska przekazała 
przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej rzeczy związane z działalnością Klubu (klucze, 
pieczątki itp.). Protokół przekazania stanowi załącznik nr 4            

9.  Wybory Komandora Klubu 
W związku ze stwierdzeniem braku Zarządu przystąpiono do wyborów nowych władz 
Klubu. 
W toku dyskusji kandydatur na Komandora Klubu zgłoszona została tylko jedna osoba-  
kol. Andrzeja Szynkiewicza. 
W związku z brakiem innych kandydatur Przewodniczący Zebrania zarządził 
głosowanie tajne na kandydata. 
W wyniku głosowania przy 24 głosach „za” kandydatura kol. Andrzej Szynkiewicza 
została przyjęta. Zatwierdzono ją uchwałą 1/2025  

10. Wybory członków Zarządu 
Na członków Zarządu zgłoszone zostały następujące kandydatury  
- kol. Magdalena Prus 
- kol. Mariusz Mikołajczyk 
- kol. Jarosław Wysocki 
- kol. Tomasz Szynkiewicz 
- kol. Jakub Narbutt 
- kol. Tadeusz Nowicki 
W związku z faktem, że kol. Magdalena Prus jest członkiem Komisji Mandatowo-
Skrutacyjnej złożyła ona rezygnację z prac w tej komisji. 

11. Zmiany w składzie komisji zjazdowych 
Zgłoszony został nowy skład Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej tj.: 
– Jacek Kmieć  
- Tamara Wojtysiak 
- Filip Hawryluk 
Zgłoszony również nowy skład Komisji Uchwał i Wniosków tj.: 
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- Mariusz Mikołajczyk  
- Magdalena Bakalarczyk-Wilk  
- Magdalena Prus  

12. Zatwierdzenie wyników wyborów członków Zarządu  
Po zmianie w składzie osobowym komisji zjazdowych Przewodniczący Zebrania 
zarządził głosowanie tajne na zgłoszone kandydatury. 
W wyniku głosowania członkami Zarządu Klubu zostali: 
- Magdalena Prus, 
- Mariusz Mikołajczyk, 
- Jarosław Wysocki, 
- Tomasz Szynkiewicz, 
Wybór Zarządu zatwierdzony został uchwałą 2/2025 

13. Dyskusja i wolne wnioski 
W toku dyskusji poruszono następujące tematy. 
- zgłoszony został wniosek o nierozpowszechnianie nagrania z zebrania (załącznik nr 5) 
W głosowaniu jawnym zebrani przyjęli wniosek, który następnie został zatwierdzony 
uchwałą nr 3/2025 
- kol. Beata Rzewuska- Ciesielska zgłosiła potrzebę organizacji pogadanki z 
niepełnoletnimi członkami klubu w zakresie hejtu w internecie. Nowy Zarząd przyjął 
do wiadomości zgłoszony wniosek. 
- kol. Włodzimierz Dąbrowski zgłosił wniosek, aby były skarbnik kol. Jarosław Wysocki 
wyjaśnił dlaczego do dziś nie ma sprawozdania finansowego za 2024 r  (załącznik nr 6)  
Kol. Wysocki w ramach odpowiedzi przekazał informację, że w tym zakresie 
wytłumaczy się na najbliższym Walnym Zebraniu Sprawozdawczym. 
- kol. Patryk Wojtysiak zgłosił wniosek o zwiększenie opłaty członkowskiej o 100,00 zł 
miesięcznie dla pełnoletnich członków klubu. Kwota ta miałaby zostać przeznaczona 
na promocję i poprawę zasad funkcjonowania klubu. W toku dyskusji ustalono, że 
sprawą tą zajmie się Zarząd Klubu.   

14. W związku z wyczerpaniem tematów dyskusji Przewodniczący Zebrania zakończył 
spotkanie o godz. 20.15 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołował Andrzej Cegielnik  
 
Protokolant Zebrania       Przewodniczący Zebrania 
 
................................................          ................................................ 
 
W załączeniu: 
- załącznik nr 1- lista obecności wraz pełnomocnictwami 
- załącznik nr 2- porządek obrad 
- załącznik nr 3.1 i 3.2 – rezygnacja z funkcji członków Zarządu 
- załącznik nr 4- protokół przekazania  
- Uchwała nr 1/2025 w sprawie wyboru Komandora Klubu 
- Uchwała nr 2/2025 w sprawie wyboru członków Zarządu  
- Uchwała nr 3/2025 wraz z załącznikiem nr 5  
- załącznik nr 6- wniosek do Walnego kol. Włodzimierza Dąbrowskiego  
- załącznik nr 7- protokół Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
- załącznik nr 8- protokół Komisji Uchwał i Wniosków 
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